
Intentaran aprovar lÕIBI dÕOlot dilluns

LÕequip de govern (JxCat) est� treballant contra rellotge, estudiant com fer

una pujada de lÕimpost inferior a la que ha provocat la crispaci� dels ve�ns

(14%)

Ahir, lÕendem� que sÕhagu�s de retirar la proposta dÕincrement de lÕIBI del 14% arran de les protestes dels ve�ns

durant el ple municipal, lÕequip de govern (JxCat) i els grups de lÕoposici� (ERC, el PSC i la CUP) van mantenir

diversos contactes per analitzar la situaci� creada, de la qual no es coneixen precedents a la ciutat. Una de les

q�estions que calia resoldre amb m�s urg�ncia era f ixar una data per a un nou ple en qu� es pugui donar el

vistiplau inicial a les ordenances f iscals (amb uns increments que no causin tant de rebuig a la poblaci�), amb

lÕobjectiu que lÕ1 de gener ja es puguin aplicar les noves taxes, impostos i preus p�blics i no calgui prorrogar els

actuals. Com que un cop aprovades les ordenances han dÕestar unes setmanes a exposici� p�blica i han de

tornar a passar pel ple, ara mateix sÕestaria en el l�mit del termini. Per aix�, es va establir que la convocat�ria fos

ja per a dilluns que ve, probablement a les sis de la tarda. Ni el dia ni lÕhora, per�, han estat conf irmats de manera

of icial a aquest diari.

La situaci� en qu� est� immers el consistori �s in�dita a Olot. Un equip de govern amb majoria absoluta no es va

veure amb cor dÕaprovar les ordenances perqu� un gran nombre de ciutadans indignats per la pujada de lÕIBI (i

tamb� de la taxa dÕescombraries, en un 14,7%) es van presentar al ple i el van interrompre. Atesa la demostraci�

de crispaci�, lÕalcalde, Pep Berga, es va veure obligat a suspendreÕl i, seguidament, a retirar la proposta.

Les noves xifres

DÕara f ins al ple, lÕequip de govern estudiar� quines despeses retallar� dels pressupostos (que passaran pel ple

en una sessi� posterior) a f i de rebaixar la previsi� dÕingressos i, dÕaquesta manera, rebaixar tamb� la pressi�

f iscals sobre els contribuents. No ha transcendit si ja est� decidit quin ser� el nou increment. ÒLa pregunta que

ens hem de fer �s: quin augment ser� considerat correcte per par t de la poblaci�?Ó, comentava ahir un membre

de la corporaci�.
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